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Armaturerna på belysningsstolparna skall bytas ut mot moderna led-armaturer. 

Den gamla armaturen har kvicksilverlampor som ej säljs längre. 

Kontakt har tagits med kommunen angående upprensning av diket på 

baksidan, vid gång och cykelvägen. Detta för att förbättra avrinning av vatten 

från berget. 

Besiktning av garagen kommer att ske på lördagen för höststädningen. 

Styrelsen har beslutat att gå vidare med projektet, Grannsamverkan. 

Styrelsen och arbetsgruppen vill tacka alla för ett gott arbete på arbetsveckan. 

Allt som var planerat gjordes färdigt. 


